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BRMG.0012.71.2023 

 

PROTOKÓŁ NR 54 - 8/2023 

z posiedzenia 

Komisji ds. Skarg, Wniosków i Petycji 

Rady Miasta Gdańska, 

które odbyło się 16 października 2023 r. 

przy wykorzystaniu środków bezpośredniego porozumiewania się na odległość.  

 

Komisja rozpoczęła posiedzenie o 16:00, zakończyła o godzinie 18:00 

 

Obecność: 

W posiedzeniu uczestniczyło 5 członków Komisji ds. Skarg, Wniosków i Petycji wg 

listy obecności, która stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 

Lista obecności pozostałych osób uczestniczących w posiedzeniu Komisji stanowi 

załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Przewodniczący komisji Andrzej Skiba otworzył posiedzenie, powitał zebranych  

i stwierdził quorum. Poinformował, że projekt porządku został wysłany do radnych 

drogą elektroniczną – Porządek Obrad stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  

 

1. Rozpatrzenie skargi Pani XY. 

2. Rozpatrzenie skargi Pani XY.  

3. Rozpatrzenie pisma Pani XY. 

4. Rozpatrzenie Petycji Mieszkańców Dzielnicy Stogi. 

5. Rozpatrzenie Petycji Pana XY. 

6. Rozpatrzenie skargi Pana XY rep. przez Panią XY. 

7. Rozpatrzenie wniosku Pani XY. 

8. Rozpatrzenie pisma Pana XY. 

9. Rozpatrzenie pisma Pana XY. 

10. Wolne wnioski, sprawy bieżące, korespondencja. 

 

Porządek posiedzenia poddano pod głosowanie. 

 

USTALENIA KOMISJI: 

Komisja –  4 głosami „za” - przyjęła proponowany porządek. 
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 PUNKT 1 

 

Rozpatrzenie skargi Pani XY. 

 

Andrzej Skiba – przewodniczący komisji 

Przywitał zebranych członków komisji oraz poinformował, że radni otrzymali 

dokumenty drogą elektroniczną oraz się z nimi zapoznali.  

 

Andrzej Bodakowski – radca prawny Biura Rady Miasta Gdańska 

Zreferował skargę zgodnie z jej treścią. 

 

Andrzej Skiba – przewodniczący komisji 

Oddał głos Panu dyrektorowi. 

 

Krzysztof Domagalski – z-ca dyrektora Wydziału Bezpieczeństwa  

i Zarządzania Kryzysowego 

Odniósł się do pisma XY i przypomniał zarzuty skarżącej. Wyjaśnił jak odbywają się 

imprezy masowe zgodnie z ustawą. Jeśli są spełnione wymogi to decyzja 

wydawana jest zgoda. Ustawa nie ma odniesienia do kwestii hałasu. Dodał, ze to 

organizator odpowiada za wszelkie zabezpieczenia. Przy bardzo dużych imprezach 

są prowadzone spotkania koordynacyjne w wydziale ze służbami.  

Do zabezpieczenia medycznego również zobowiązany jest organizator zgodnie  

z rozporządzeniem.  

 

Agata Lewandowska – kierownik Referatu ds. Zarządzania Ruchem Wydział 

Gospodarki Komunalnej  

Powiedziała, że może też dojść do imprezy z wykorzystaniem drogi w sposób 

szczególny, są to mobilne wydarzenia w pasie drogowym. Art. 65  ustawy Prawo  

o ruchu drogowym wyszczególnia co może być ujęte jako takie wydarzenie. 

Ustawa doprecyzowuje co ma zawierać wniosek o wydanie zezwolenia na 

wydarzenie. Wyjaśniła jak odbywa się procedowanie takiego wniosku. Dodała, że 

nie ma regulacji dotyczących hałasu.  

 

Krzysztof Domagalski – z-ca dyrektora Wydziału Bezpieczeństwa  

i Zarządzania Kryzysowego 

Powiedział,  ze organizator jest zobowiązany do przestrzegania ustawy i innych 

zobowiązań jakie na nim ciążą.  
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Andrzej Skiba – przewodniczący komisji 

Otworzył dyskusję. 

 

Andrzej Bodakowski – radca prawny Biura Rady Miasta Gdańska 

Zapytał dlaczego pismo zostało przekazane do Rady Miasta Gdańska. 

 

Krzysztof Domagalski – z-ca dyrektora Wydziału Bezpieczeństwa  

i Zarządzania Kryzysowego 

Odpowiedział, że sprawa konsultowana była z radcą prawnym i w skardze 

występują zarzuty do Prezydenta Miasta Gdańska i stąd zgodnie z właściwością 

skierowali do Rady Miasta Gdańska.  

 

Andrzej Bodakowski – radca prawny Biura Rady Miasta Gdańska 

Zapytał jak uznali przekazując skargę, na kogo ona jest złożona oraz w jakim 

zakresie.  

 

Krzysztof Domagalski – z-ca dyrektora Wydziału Bezpieczeństwa  

i Zarządzania Kryzysowego 

Jest wydawana decyzja administracyjna w związku z tym uważają, po konsultacji  

z radca prawnym, że jest to skarga na Prezydenta Miasta Gdańska.  

 

Agata Lewandowska – kierownik Referatu ds. Zarządzania Ruchem Wydział 

Gospodarki Komunalnej  

Dodała, że XY nie przytacza konkretnego przykładu o jakie wydarzenie chodzi.  

 

Krzysztof Domagalski – z-ca dyrektora Wydziału Bezpieczeństwa  

i Zarządzania Kryzysowego 

Dopowiedział, że skarga trafiła także do Wojewody ale tutaj nie było żadnych 

informacji co się z nią dzieje.  

 

Andrzej Skiba – przewodniczący komisji 

Powiedział, że kluczowe jest na kogo jest ta skarga. 

 

Krzysztof Domagalski – z-ca dyrektora Wydziału Bezpieczeństwa  

i Zarządzania Kryzysowego 

Odpowiedział, że na Prezydenta.  
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Andrzej Skiba – przewodniczący komisji 

Zapytał mecenasa, czy są przesłanki, aby uznać, że jest to skarga na Prezydenta 

Miasta Gdańska.  

 

Andrzej Bodakowski – radca prawny Biura Rady Miasta Gdańska 

Zgodził się, że pismo jest ciężkie do sprecyzowania. Przytoczył fragment skargi. 

Jeżeli uznać właściwość Rady Miasta Gdańska to rozpoznania tego pisma 

należałoby  uznać, że jest to skarga na Prezydenta Miasta Gdańska. 

 

Andrzej Skiba – przewodniczący komisji 

Zaproponował rozstrzygnięcie w którym uznaje się za bezzasadna skargę Pani XY 

z dnia 14 czerwca 2023r. w której zarzuca Prezydentowi Miasta Gdańska  

nienależyte wykonywanie zadań oraz naruszenie praworządności przy wydawaniu 

zezwoleń na przeprowadzanie imprez masowych, albowiem nie znalazły zarzuty 

dotyczące powyższych. 

 

Więcej głosów nie było.  

 

Przystąpiono do głosowania. 

 

USTALENIA KOMISJI: 

5 głosami „za” Komisja ds. Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta Gdańska uznała 

za bezzasadna skargę Pani XY z dnia 14 czerwca 2023r. w której zarzuca 

Prezydentowi Miasta Gdańska nienależyte wykonywanie zadań oraz naruszenie 

praworządności przy wydawaniu zezwoleń na przeprowadzanie imprez 

masowych, albowiem nie znalazły zarzuty dotyczące powyższych. 

 

PUNKT 2 

 

Rozpatrzenie skargi Pani XY.  

 

Andrzej Skiba – przewodniczący komisji 

Poprosił Mecenasa o kilka słów wstępu.  

 

Andrzej Bodakowski – radca prawny Biura Rady Miasta Gdańska 

Zreferował skargę zgodnie z jej treścią. 
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Grzegorz Szczuka – dyrektor Gdańskiego Centrum Usług Wspólnych 

Odniósł się do tego, że skarżąca dołączyła tylko fragment korespondencji. Nie 

przesłała odpowiedzi, które otrzymywała w sprawie jej kandydatury. Dodał, że po 

przeprowadzonej kontroli z Państwowej Inspekcji Pracy w szerszym zakresie nie 

odnotowano żadnych zastrzeżeń. Co do dodatkowego 13-stego wynagrodzenia 

zostało wszystko sprawdzone i potwierdzone, że XY otrzymała je. Dodał, że XY była 

już ich pracownikiem.  

 

Andrzej Skiba – przewodniczący komisji 

Zaproponował rozstrzygnięcie, w którym uznaje się za bezzasadna skargę Pani XY 

z dnia 27 lipca 2023r. na działalność dyrektora Gdańskiego Centrum Usług 

Wspólnych albowiem nie znalazły zarzuty naruszenia praworządności, 

zaniedbania lub nienależytego wykonywania przez niego zadań. 

 

Więcej głosów nie było. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

 

USTALENIA KOMISJI: 

5 głosami „za” Komisja ds. Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta Gdańska uznała 

za bezzasadna skargę Pani XY z dnia 27 lipca 2023r. na działalność dyrektora 

Gdańskiego Centrum Usług Wspólnych albowiem nie znalazły zarzuty naruszenia 

praworządności, zaniedbania lub nienależytego wykonywania przez niego zadań. 

 

 PUNKT 3 

 

Rozpatrzenie pisma Pani XY. 

 

Andrzej Skiba – przewodniczący komisji 

Poinformował, że radni otrzymali dokumenty drogą elektroniczną oraz się z nimi 

zapoznali. Dodał, że komisja wystosowała pismo do XY. Przytoczył treść pisma.  

W związku z tym, że do dnia posiedzenia komisji odpowiedź nie wpłynęła, 

przewodniczący zaproponował aby ponownie wysłać pismo z prośbą  

o wyjaśnienia pod rygorem pozostawienia pisma bez rozpatrzenia. 

 

Głosów nie było.  

 

Przystąpiono do głosowania. 
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USTALENIA KOMISJI: 

5 głosami „za” Komisja ds. Skarg, Wniosków i Petycji postanowiła ponownie 

wezwać XY pismem do złożenia wyjaśnień. 

 

PUNKT 4 

 

Rozpatrzenie Petycji Mieszkańców Dzielnicy Stogi 

 

Andrzej Skiba – przewodniczący komisji 

Poinformował, że radni otrzymali dokumenty i się z nimi zapoznali. Dodał, że 

komisja zawsze sprawdzić musi pisma pod kątem formalnym w tym przypadku czy 

spełnione są kryteria ustawy o petycjach. 

 

Andrzej Bodakowski – radca prawny Biura Rady Miasta Gdańska 

Zreferował treść pisma. Przytoczył art. 4 ust.2 pkt 1 ustawy o petycjach i omówił 

jego treść. Dodał, że petycja ma braki formalne.  

 

Andrzej Skiba – przewodniczący komisji 

Zaproponował rozstrzygnięcie w którym pozostawia się bez rozpatrzenia petycje  

z dnia 26 września 2023 roku w sprawie weryfikacji planów dotyczących realizacji 

inwestycji na terenie wyspy stogi albowiem nie zostały spełnione wymogi z art.4 

ust 2 pkt 1 i 2 ustawy z dnia 11 lipca 2014 o petycjach  ponieważ nie wskazano 

osoby reprezentującej podmiot wnoszący petycję jak również nie wskazano 

miejsca zamieszkania każdego z podmiotów wnoszących. 

 

Głosów nie było.  

 

USTALENIA KOMISJI: 

5 głosami „za” Komisja ds. Skarg, Wniosków i Petycji pozostawia bez rozpatrzenia 

petycję z dnia 26 września 2023 roku w sprawie weryfikacji planów dotyczących 

realizacji inwestycji na terenie wyspy stogi albowiem nie zostały spełnione wymogi 

z art.4 ust 2 pkt 1 i 2 ustawy z dnia 11 lipca 2014 o petycjach  ponieważ nie 

wskazano osoby reprezentującej podmiot wnoszący petycję jak również nie 

wskazano miejsca zamieszkania każdego z podmiotów wnoszących. 
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PUNKT 5 

 

Rozpatrzenie Petycji Pana XY. 

 

Andrzej Skiba – przewodniczący komisji 

Przewodniczący komisji kontaktował się z wnoszącym petycję w związku  

z podjętym oświadczeniem na sesji Rady Miasta Gdańska w sprawie reparacji, Pan 

XY złożył telefoniczne oświadczenie, że petycję wycofa.  

 

Głosów nie było.  

 

PUNKT 6 

 

Rozpatrzenie skargi Pana XY rep. przez Panią XY. 

 

Andrzej Skiba – przewodniczący komisji 

Poinformował, że radni otrzymali dokumenty i się z nimi zapoznali. Przypomniał, 

że sprawa była omawiana ale nie została rozstrzygnięta i Przewodniczący wykonał 

ponowną próbę kontaktu z XY. Z powodu braku kontaktu zaproponował 

przełożenie sprawy na kolejne posiedzenie komisji.  

 

Głosów nie było.  

 

Przystąpiono do głosowania. 

 

USTALENIA KOMISJI: 

Komisja ds. Skarg, Wniosków i Petycji przełożyła skargę na kolejne posiedzenie 

komisji.  

 

PUNKT 7 

 

Rozpatrzenie wniosku Pani XY. 

 

Andrzej Skiba – przewodniczący komisji 

Poinformował, że radni otrzymali dokumenty i się z nimi zapoznali. 

 

Andrzej Bodakowski – radca prawny Biura Rady Miasta Gdańska 



8 

 

Omówił wniosek XY zgodnie z treścią. Przytoczył treść pisma, które zostało wysłane 

do XY. Komisja otrzymała w odpowiedzi cytowane przepisy Kodeksu postępowania 

administracyjnego, które nie są wyjaśnieniami o które XY została poproszona.  

 

Andrzej Skiba – przewodniczący komisji 

Zaproponował rozstrzygnięcie w którym pozostawia się bez rozpoznania wniosek 

Pani XY z dnia 31 lipca 2023 r. z uwagi na nieudzielenie co do określenia 

przedmiotu złożonego przez nią pisma. 

 

Więcej głosów nie było.  

 

USTALENIA KOMISJI: 

5 głosami „za” Komisja ds. Skarg, Wniosków i Petycji pozostawiła bez rozpoznania 

wniosek Pani XY z dnia 31 lipca 2023 r. z uwagi na nieudzielenie wyjaśnień co do 

określenia przedmiotu złożonego przez nią pisma. 

 

PUNKT 8 

 

Rozpatrzenie pisma Pana XY. 

 

Andrzej Skiba – przewodniczący komisji 

Poinformował, że radni otrzymali dokumenty i się z nimi zapoznali. 

 

Andrzej Bodakowski – radca prawny Biura Rady Miasta Gdańska 

Zreferował pismo zgodnie z jego treścią. Dodał, że w piśmie wskazana jest druga 

osoba XY więc pismo złożone jest przez te dwie osoby. 

 

Andrzej Skiba – przewodniczący komisji 

Zaproponował aby wystosować pismo i poprosić Pana XY i Panią XY o wskazanie 

przedmiotu wniosku.  

 

Więcej głosów nie było.  

 

USTALENIA KOMISJI: 

Wystosować pismo do XY i XY z prośbą o wskazanie przedmiotu wniosku. 
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PUNKT 9 

 

Rozpatrzenie pisma Pana XY. 

 

Andrzej Skiba – przewodniczący komisji 

Poinformował, że radni otrzymali dokumenty i się z nimi zapoznali.  

 

Andrzej Bodakowski – radca prawny Biura Rady Miasta Gdańska 

Zreferował pismo zgodnie z jego treścią. 

 

Andrzej Skiba – przewodniczący komisji 

Zaproponował aby wystosować pismo i poprosić Pana XY o wskazanie przedmiotu 

pisma.  

 

USTALENIA KOMISJI: 

Wystosować pismo do XY z prośbą o wskazanie przedmiotu złożonego pisma. 

 

     PUNKT 10 

 

Wolne wnioski, sprawy bieżące, korespondencja 

 

Brak wniosków, spraw bieżących oraz korespondencji. 

 

Przewodniczący podziękował zebranym i zamknął posiedzenie o godzinie 18:00 

 

 

Przewodniczący  

                                                                         Komisji ds. Skarg, Wniosków i Petycji 

 

           /-/Andrzej Skiba 
 

 

 

 

 

 

 

 

Protokołowała: 

Emilia Mikita - Biuro Rady Miasta Gdańska 

* anonimizacja danych osób fizycznych zgodnie z Ustawą z 10.05.2018r. o ochronie danych osobowych: Dz.U. z 2018r. poz. 1000, 1669,   

z 2019 r. poz. 1781. 


